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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

23 sierpnia 2022 r. w trybie zdalnym. 

 Zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Wszyscy radni obecni. Wydruki 

list obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Małgorzata Kirchhoff - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Katarzyna Krynicka - Naczelnik Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego 

Tomasz Struk - Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

  

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy „Maleństwa” w 

Krośnie Odrzańskim; 

4) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie 

Odrzańskim; 

5) w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat w 

publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

oraz innych publicznych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie; 

6) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie oraz w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i 

wychowawczych niektórych nauczycieli; 

7) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz udzielenie bonifikaty od ceny 

lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, sprzedawanego na rzecz 

Wspólnoty Mieszkaniowej. 

3. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji stwierdzili quorum.   

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia w pkt 3 tematu pn. 

„Omówienie propozycji ustanowienia nowych wzorów symboli i insygniów gminy Krosno Odrzańskie 

(herbu, flagi, pieczęci oraz łańcucha)”.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie – 4 głosami „za” 

opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 3 tematu pn. „Omówienie 

propozycji ustanowienia nowych wzorów symboli i insygniów gminy Krosno Odrzańskie 

(herbu, flagi, pieczęci oraz łańcucha)”.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie – 5 głosami 

„za” opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 3 tematu pn. 

„Omówienie propozycji ustanowienia nowych wzorów symboli i insygniów gminy Krosno 

Odrzańskie (herbu, flagi, pieczęci oraz łańcucha)”.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie – 4 głosami „za” 

opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 3 tematu pn. „Omówienie 

propozycji ustanowienia nowych wzorów symboli i insygniów gminy Krosno Odrzańskie 

(herbu, flagi, pieczęci oraz łańcucha)”.   

Wobec powyższego tematyka posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy „Maleństwa” w 

Krośnie Odrzańskim; 

4) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie 

Odrzańskim; 

5) w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat w 

publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

oraz innych publicznych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie; 

6) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie oraz w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i 

wychowawczych niektórych nauczycieli; 

7) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz udzielenie bonifikaty od ceny 

lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, sprzedawanego na rzecz 

Wspólnoty Mieszkaniowej. 
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3. Omówienie propozycji ustanowienia nowych wzorów symboli i insygniów gminy Krosno Odrzańskie 

(herbu, flagi, pieczęci oraz łańcucha). 

4. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 2 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że na sesji 

przedłożony zostanie projekt nr 2. Szczegółowo omówiła poszczególne zmiany. Dodała, iż w dużej 

części wynikają one z konieczności zwiększeniami środków dla poszczególnych jednostek czy 

wydziałów. Chodzi o koszty energii, inflację.   

W tym miejscu na posiedzeniu obecna Radna Katarzyna Kula. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych – 5 radnych. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r.  

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że na sesji przedłożony zostanie projekt nr 2. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 3 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski nie oddał głosu. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031.  

 

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy 

„Maleństwa” w Krośnie Odrzańskim przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Jolanta Adułło-Hoffmann. Poinformowała o kosztach ponoszonych przez rodziców oraz gminę.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski zapytał, czy rodzice zostali już 

poinformowani o podwyżkach. 

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann odpowiedziała, że nie. 

Ewentualne podwyżki dopiero mogą zostać zatwierdzone przez Radę Miejską. Dodała, że rodzice 

mają możliwość pozyskania dofinansowania na pobyt dzieci w żłobku.  

Radna Katarzyna Kula stwierdziła, że najpierw powinno się powiadomić rodziców o wzroście opłat. 

Nie wszyscy mogą otrzymać dofinansowanie.  

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że rodzice nadal otrzymują wsparcie w postaci 500 plus, 

zatem zapłacą za opiekę tylko 100 zł. Biorąc pod uwagę wzrost cen m.in. żywności jest to słuszna 

decyzja. Radna zagłosuje „za”.  

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że każdorazowe niepodjęcie tego typu uchwały jeszcze 

bardziej obciąży budżet gminy.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że wzrost nie wynika z chęci zysku, ale z konieczności. Jest 

mnóstwo wniosków jednostek, w których brakuje środków na pokrycie kosztów funkcjonowania.      

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Krystian Forster. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 5 radnych. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że w momencie tworzenia klubu dziecięcego i żłobka 

sytuacja w gminie była inna. Ponadto obie jednostki były dofinansowywane ze środków zewnętrznych. 

Obecnie obciążają budżet gminy. Koszty wynoszą 1.4 mln zł i będą rosnąć, ze względu na wzrost 

wynagrodzeń, kosztów energii.    

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub 

Dziecięcy „Maleństwa” w Krośnie Odrzańskim.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez Klub Dziecięcy „Maleństwa” w Krośnie Odrzańskim.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” (Radna K. Kula) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Klub Dziecięcy „Maleństwa” w Krośnie 

Odrzańskim.  

 

4) Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie 

Odrzańskim przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann.  

W tym miejscu dyskutowano na temat braku wolnych miejsc w żłobku i przedszkolach oraz 

możliwościach utworzenia dodatkowych oddziałów. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek 

Miejski w Krośnie Odrzańskim.  
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  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” (Radna K. Kula) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim.  

 

5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłat w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych oraz innych publicznych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i 

Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz wysokości opłat w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych oraz innych publicznych formach wychowania 

przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat w publicznych przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz innych publicznych formach 

wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno 

Odrzańskie. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłat w publicznych przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz innych publicznych formach 

wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno 

Odrzańskie. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w 

jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie oraz w 

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

opiekuńczych i wychowawczych niektórych nauczycieli przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, 

Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Krosno Odrzańskie oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych niektórych nauczycieli. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 
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obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie oraz w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych 

niektórych nauczycieli.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie oraz w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych 

niektórych nauczycieli.  

 

7) Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Katarzyna Krynicka. Powiedziała, że 

uchwała pozwoli na składanie wniosków o dofinansowanie przebudowy ulicy Polnej w Osiecznicy. 

Jeśli uda się wykonać dokumentację techniczną do lipca 2023 roku, wówczas będzie można 

wnioskować o środki na rok 2024.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy w budynku zostały wykupione już inne lokale, czy jest to 

pierwszy najemca, który chce to zrobić. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff stwierdziła, że w tej chwili nie jest w stanie udzielić odpowiedzi. Zostanie to sprawdzone.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz najemcy.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, 

zbywanego na rzecz najemcy.  
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  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

od ceny lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanego na rzecz 

najemcy.  

 

9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz udzielenie bonifikaty 

od ceny lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, sprzedawanego na rzecz 

Wspólnoty Mieszkaniowej przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową oraz 

udzielenie bonifikaty od ceny lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, 

sprzedawanego na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową oraz udzielenie bonifikaty od ceny lokalu użytkowego wraz z udziałem w 

nieruchomości wspólnej, sprzedawanego na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

bezprzetargową oraz udzielenie bonifikaty od ceny lokalu użytkowego wraz z udziałem w 

nieruchomości wspólnej, sprzedawanego na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej. 

  

Do pkt. 3 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że była propozycja ustanowienia odznaki Zasłużony dla Krosna 

Odrzańskiego. Wniosek trafił do Komisji Heraldycznej przy Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i  

Administracji, która zgłosiła szereg uwag do obowiązujących symboli tzn. herbu, flagi.  

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk poinformowała, że zastrzeżenia wzbudza realizacja plastyczna 

herbu pod względem sztuki heraldycznej i powinien on być poddany korekcie.  

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Tomasz Struk powiedział, że w herbie są użyte określone 

barwy i metale. Według zasady heraldycznej barwy flagi powinny być wywiedzione z herbu. Nie 

posiada on barwy zielonej, jest to zatem podstawowy błąd. Dyrektor wraz z grafikiem i przy 

współpracy z heraldykami dokonał korekty wizualnej herbu. Pozyskał do tego materiały m.in. z 

Poczdamu, Berlina, Torunia, Wrocławia. Następnie omówił różnice, w stosunku do obecnego herbu. 

Całkowitej zmianie uległaby flaga.  

Dyskutowano na temat zaproponowanej kolorystyki flagi. Zaproponowano zamianę między sobą 

kolorów niebieskiego i białego.  

Radny Mariusz Grycan poprosił o opinię profesora Strzyżewskiego w zakresie umieszczenia w 

herbie dwóch gwiazd.   

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk powiedziała, że według opinii Komisji Heraldycznej herb 

powinien nawiązywać do pierwszych pieczęci, na których znajdują się gwiazdy. Stąd też znalazły się 

na zaproponowanym wzorze. Dodała, iż uważa rozwiązanie ze zamianą kolorów białego i 

niebieskiego za dobre. W obecnej fladze kolor niebieski także jest na górze.   
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Do pkt. 4 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, ile osób z Ukrainy przebywa w świetlicy w Chyżach.  

Zapytała o terminy sesji i komisji we wrześniu. 

Zapytała o akcję szczepienia przeciwko grypie. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff poinformowała, że obecnie w świetlicy przebywa 13 obywateli Ukrainy.  

Radna Grażyna Myśliwiec po raz kolejny poprosiła o informowanie radnych z terenów wiejskich o 

spotkaniach Burmistrza z sołtysami.   

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk przypomniała, że w dniu 2 sierpnia drogą mailową informowała 

o terminach posiedzeń rady sierpniowych i wrześniowych. Wspólne posiedzenie komisji odbędzie się 

27 września o godz. 11.00, natomiast sesja - 29 września o godz. 9.00.   

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann powiedziała, że pismo w 

sprawie szczepień wpłynęło prawdopodobnie w kwietniu, bądź maju. Zrobiono wówczas rozeznanie w 

przychodniach. Otrzymano informacje, iż szczepienia na grypę dla seniorów były bezpłatne.  

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Tomasz Struk zaprosił na Krośnieńską Dziesiątkę.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

          Bartosz Zaborowicz                                                                      

 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


